



Rodfæstet i fællesskabet
as og ivl d.12. aug. 2026

Referat af Bestyrelsesmøde onsdag den 12. august

Til stede: Irene, Sonja, Stine, Sunita, Susanne og Anita

Afbud: Mette

Dagsorden

1. Valg af ordstyrer Sonja
2. Valg af referent Susanne
3. Godkendelse af dagsorden ok
4. Diskussion af om Herringløse og Hvedstrup også bør høre med til foreningens område? Hvad skal der evt. foretages af undersøgelser inden?

Anita: oplever at nogle borgere fra Herringløse og Hvedstrup gerne vil inkluderes mere.

Susanne: Herringløse har sit eget landsbyråd, derfor må det være samarbejde og række hånden ud.

Irene vi kan tilbyde at være med hos os, afhængig af hvilket arrangement det er og for de vilkår der er.

Konklusion: Anita kontakter dem og spørger bestyrelsen i Herringløse landsbyråd om de er interesserede i kontakt og evt. hvordan.

Årshjul generelt og særligt

5 frivilligdag i Roskilde Kommune

Frivillig Fredag 2026 den 25. september

[Frivillig Fredag - Roskilde Kommune](#)

Middag fra kl 12:30 Vi kommer med dem der kan, 3 måske 4. Aktivitetsudvalget inviteres også. Anita bestiller billetter.

6. Sportsfesten

6 a Vi er til stede lørdag mellem 13 og 17 . Spejderne var ikke vilde med at vi også har bål. I stedet bliver der tegnekonkurrence i forhold til indgangsportalen til Kildemoseparken.

bemanding:

Stine 15-17,

Lars 13-15.

Anita 13-17

Irene 13-15

Amir hjælper med opsætning mm



Pavillion Anita, Daniel, mfl. hentes hos Susanne fredag aften eller lørdag formiddag.

6 b Vi skal have strandflaget op 2 borde og 4 stole, som sættes op enten fredag eller lørdag formiddag. Jens oplyser at man går over på pladsen og spørger nogen ansvarlige om hvor der er en god plads til os.

6 c Aktiviteter: 2 personer på hver del, en der går rundt og snakker med folk og hører om de har lyst til at melde sig ind i Landsbyrådet, en der er hjemme i lejren og snakker med folk om konkurrence og med børn om at tegne. Vi skal have blyanter, tudser, saks, tape og klemmer. Irene klarer det.

7. Dragedagen i præstegården d. 10.10.2026 kl 10-13

7 a Der er et ad-hoc udvalg af Sunita, Anita, Irene, Sonja, Daniel og evt. Alexx. De planlægger detaljerne. Planlægningsmøde holdes lørdag 3. okt. kl 10. Hos Irene.

8 Mini jul

Der etableres et ad-hoc udvalg af unge, ældre, danskere og nydanskere til at planlægge.

Bordet rundt siden sidst - hvad rører sig i bestyrelsen

10a Vedr. Medlemsliste Erklæring om fortrolighed fra Holdsport blev uddelt og underskrevet.

Mette

10b. Mette er her ikke i dag, så punktet udgår for nu.

Vedr. Roskilde Festivals lovede støtte til e-sport. De er ved at finde en løsning, således at Fonden kan uddele midlerne og de tidligere problemer overstås.

Stine

12a Opkrævning af kontingent for medlemsskab er fremover via systemet holdsport.

For at slippe for reklamer har bestyrelsen købt Holdsport pro, koster pr. medlem 21,08 kr. om året.



Beslutning: Foreningen tager udgiften på sig og hæver ikke kontingentet af den grund

Sunita

13a Hvad kunne du tænke dig at arbejde med i bestyrelsen? Er du tilfreds med dine arbejdsopgaver? Vil gerne have forskellige opgaver. Vil gerne lave opslag på facebook.

Anita

14a Fællesdrev arbejdes der på at få til at fungere.

Irene

15 a Der skal snart søges om aktiviteter i Etnisk Forum: kreadage (Stine og Irene), middage med etnisk tema, cirkus Arli. Ansvar kommer senere for resten.

15 b Lovlig graffiti ved madpakkehytten i Kildemoseparken. Skaterbanen ved skolen. Irene vil gerne kontakte skolen og klubben/Impulen og lave et graffiti event. Sonja undersøger en kontakt som maler.

En idé er at have en plade i Kildemoseparken, hvor det er accepteret at lave graffiti. Det lader vi dog ligge for nu, området ejes af Fors.

Irene og Susanne

16 Kildemoseparkportalkonkurrencen. Der gøre mere reklame for det. Tekst og tegning lægges hos de lokale gårdbutikker. Irene laver en liste med, hvilke vi kan finde på og sender rundt. Anita laver kopier af teksten om designkonkurrencen og skabelontegningen.

- Susanne og Anita og Irene har skrevet ansøgning til Roskilde Kommunes bæredygtighedspulje om tilskud til at fjerne siv fra Kildemosesøen. Næste skridt er at få Boligselskabets accept af et sådant tiltag, hvis der opnås en bevilling.

Anita og Irene

17 Orientering om cirkelsamarbejde. Kommunens medarbejdere vil gerne samarbejde med os. Vi vil gerne have at de nævner Landsbyrådet når og hvis vi deltager. Cirkler bliver inviteret til koordineringsgruppen Gundsø-Syd.

17 Knallerter i sommervarmen - hvordan går det? Nogen/Claus prøver at gøre noget for at dæmpe støjen og øge tryksheden. Landsbyrådet bidrager, hvor vi kan.



Anita og Sonja

18 Kirkesamarbejde. Et møde blev afholdt med positiv stemning. Beskrivelser af fællesaktiviteter med kirken er undervejs. Anita har sendt beskrivelser. Anita sender også materialet til bestyrelsen.

Arbejdsfordeling og synliggørelse

.19 Beskrivelse af vores arrangementer til deltagere og frivillige

19 a Socialt kompas - e-sport beskrevet. Vi har ikke tid lige nu - det kan bruges til at synliggøre foreningen.

20 Hjemmeside

Anita, men kan der evt. findes nogen udenfor bestyrelsen, der vil holde den opdateret? Der snakkes pt med en kandidat.



21 Facebook

21a Skal vi skrive de vigtigste ting fra dagsordenen inden bestyrelsesmøder og hvad der blev besluttet bagefter?

21 b Arrangementerne slås op på facebook, der afsluttes også med billeder af arrangementerne. Hvordan går det med det?

22 Nyhedsbreve

22a Jens vil gerne fortsætte med nyhedsbrev, hvis teksten leveres eller kan høstes fra andre opslag. Det virker som om holdsport kan bruges til at sende nyhedsbreve i stedet for Mailchimp som vi ellers har brugt til nyhedsbreve.

24 Fællesbladet og landsbyrådet

24a Et fysisk opslag på Å'et af bestyrelsen. Anita skriver, Irene laminerer, Sonja og Sunita sætter op

24 b Repræsenteres hver gang med mindst en artikel Anita og ?

24c fysisk annoncering af vores arrangementer - plakater udarbejdes og hænges op

24d Må og vil vi lægge en folder om aaol i vores lokale butikker? Hvem vil evt. udarbejde en folder? Uafklaret.

24 e Co- pilot ved hvert arrangement drevet af en tovholder oftest Irene. Vi hjælper med et arrangement i løbet af året og oplæres? Det arbejdes der løbende på.

25 Evt., herunder næste møde

Kommende mødedatoer

- ons 21. okt. hos Sonja (Åbakkevænge 51)



- fre 29. jan. incl. julefrokost hos Susanne. Vi mødes kl 17. møde 17-18 og spisning efter kl 18. Partnere er velkomne.
- ons 17. marts hos Sunita (Åbakkevænge 9) Her skal vi forberede generalforsamlingen
- Generalforsamling holdes samtidig med affaldsindsamling og marokkansk mad i 2027 for at trække flere deltagere med. Dato 10. april 2027